

September 24th, 2018 Brussels, Belgium

Member of the European Parliament

Господину Василию Муравицкому, адвокату Андрею Гожему, уполномоченным лицам и организациям

Mr. Vasily Muravitsky, advocate Andrii Hozhyi, Authorized persons and organizations

Dear gentlemen,

We would like to express our concerns about the legal prosecution of the Ukrainian journalist Vasily Muravitsky. Many international influential NGOs including Amnesty International and Reporters without Borders stated that the case of Mr Muravitsky has political component linked to his professional activity.

In order to clarify the situation, to consult and organize due process of law, guided by articles 5-9 of the European Convention on Human Rights (1950, Rome), following Articles 2, 14, 24 of the Association Agreement between Ukraine and the European Union, we would like to invite Vasily Muravitsky and his legal defender Andrii Hozhyi to visit the European Parliament (Brussels, Belgium) for the meetings with the MEPs interested in this case.

Мы бы хотели высказать нашу обеспокоенность касательно судебного преследования украинского журналиста Василия Муравицкого. Многие неправительственные организации, включая Amnesty International u Reporters without Borders высказывались о том, что в деле г-на Муравицкого имеется политический компонент, связанный с его профессиональной деятельностью.

целью прояснения сложившейся ситуации, для консультаций и организации надлежащей правовой защиты. руководствуясь статьями 5-9 Европейской конвенции прав человека (1950, г. Рим), опираясь на статьи 2, 14, 24 Соглашения об Ассоциации между Украиной и Европейским союзом, мы бы хотели пригласить Василия Муравицкого и его защитника адвоката Андрея Гожего посетить Европейский Парламент (Брюссель) для проведения встреч депутатами, интересующимися этим делом.

Yours faithfully, members of the European Parliament:

С уважением, члены Европейского парламента:

MM. Miroslave Mitrofanous